

Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende, [20/04 - 2026]

Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: Anna, Amanda, Ludvig, Sejer, Vigga, Ellen, Dicte, Nicoline

Fraværende: Agnes, Nana

Referent: Hans

Dagsorden

- 17:15: Velkomst
- 17:20: Bordet rundt

Ellen: FNIS er i gang med planlægning af loppemarked (den 25. maj).

Øvrige har ikke noget på hjerte. Vi tager et stille og roligt møde.

- 17:25: Opfølgning på Plenrådsmøde:
 - Hjemstavnslokaler v Hans:
 - Nyhedsbreve v Hans:

I første omgang havde Hans fået besked på, at man ved PLEN News skulle tilmelde sig ved at skrive til: abja@adm.ku.dk (Kommunikationsrådgiver Andreas Berg Jakobsen).

Men nu ser det ud til, at man også kan tilmelde sig via nedenstående link

Alle relevante nyhedsbreve kan man tilmelde sig via dette link:

<https://kunet.ku.dk/nyhedsrum/Sider/nyhedsbrevsabonnementer.aspx>

Dette burde næsten deles i "Intromodulet" på Absalon. Så man får det med i den fælles opstart!

Plenrådsmøde (Vigga skriver omhandlende nyhedsbreve i forbindelse med studiestart på absalon)

- Ændring i kursussøgning v Vigga:

Vigga har kontaktet Mette. En beslutning fra Ministeriet, ikke universitetet.

Gælder fra studieåret 2027/28.

Der kommer en udmelding, når vi nærmer os.

- 17:35: Klimahandledag 23/4:
 - Hvad vil vi lave?
 - Hvad skal der forberedes?
 - Hvad er det for en bønne?
 - Hvad er det for en fugl?
 - Hvad er det for en fisk?
 - Hvad er det for en afgrøde?
- 17:55: Rethink tilføjes på hjemmesiden:

Vigga: Rethink må kunne betragtes som en interessegruppe. Kan vi ikke tilføje den til hjemmesiden?

Vi beslutter: Det kan vi, altså tilføje Rethink til hjemmesiden! Vigga, you go girl!

Ved samme anledning bør vi slette Jord i Udvikling.

Der fremgår andre "halvdøde" foreninger derinde, men der har været lidt gang i dem de senere år. Jord i Udvikling har ikke været i gang de sidste mange år, så den fjerner vi.

- 18:00: Mad
- Lav workshop
- 18:30: Tilbud fra "Social event"

Vi har fået en mail.

"Social event" tilbyder 20% på et bredt udvalg af barer til vores forening.

Vi venter og skriver, hvis det bliver relevant.

- 18:40: Torsdagsbar med studenterrådet
 - 7. maj kl 17. Frivilligerekruttering
 - ([Begivenhed](#))
- 18:45: Opfølgning på ansøgningsskema

Vigga har lavet nye ansøgningsskemaer. Hvor det tydeliggøres, at det i ansøgningen skal fremgå, hvordan støttebeløbet kommer FN-medlemmerne til gavn.

- 19:00: Økonomigruppen ansøgning
- 9 FN-medlemmer deltog. Der søges om 250 kr per medlem=2250 kr i alt.
- Støtten bliver sendt direkte til medlemmerne.

Ansøgningen er accepteret. Vi støtter med det fulde beløb.

Vi bemærker, at ansøgningen meget klart beskriver, hvordan støtten vil direkte til medlemmerne. Stærkt!

- 19:00: Mad til næste møde
 - 18. maj. Vigga, Agnes og Ludvig
- Evt.
 - Smedie.
 - Fortovscafé 15. maj.
 - Der må meget gerne være flere. Alle kan melde sig til. Sejer og Ludvig er lige nu på og vi koordinerer internt.
 - Jølefrukost: "Hvor er pengene?"

Hans mangler at lave et udlæg. Han sender snarest til Agnes.

- Hjemmeside. Sciencerådets hjemmeside kan man finde vejledning til hjemmeside-lavning. Alle er velkommen til at kigge på det, hvis de har overskud.
- August er blevet forperson for klimarådet.
- Spørg August om hjælp til sciencepuljen.